
Ministerie van Financiën 

> Retouradres Postbus 20201 2500 EE Den Haag 

Gedeputeerde Staten van Noord-Brabant 

Postbus 90151 

5200 MC 'S-HERTOGENBOSCH 

I ngekomen 

2 4 MRĨ 20U 

Provincie Noord-Brabant 

na : 2 - M 2 -5 2-2-

2 1 MRĨ 20U 
Datum 

Betreft accijnsverhoging brandstoffen 

3553560 

DIV.C 

Directie Douane en 

Verbruiksbelastingen 

Korte Voorhout 7 

2511 CW Den Haag 

Postbus 2 0 2 0 1 

2500 EE Den Haag 

www.r i j ksoverhe id .n l 

Inlichtingen 

mw. J.M.A. Beckers LL.M. 

T 070 -3427481 

F 070 -3427938 

j .m .a .beckers fŞmin f in .n l 

Ons kenmerk 
DV/2014 /134 U 

Uw brief (kenmerk) 
3536722 

Bijlagen 

Geachte leden van de Gedeputeerde Staten van Noord-Brabant, 

Allereerst wil ik u hartelijk danken voor uw brief van 10 februari j l . Mede namens 
de minister van Economische Zaken vraag ik uw aandacht voor het volgende. 

In uw brief geeft u aan zorgen te hebben over de accijnsverhoging op diesel, LPG 
en alcoholhoudende producten uit het regeerakkoord PvdA-VVD. Met name de 
eerste resultaten van een onderzoek van de BOVAG en NOVE over de 
accijnsverhoging op diesel en LPG vindt u zorgwekkend voor de werkgelegenheid 
en het voorzieningenniveau in de Brabantse grensstreek. U verzoekt daarom om 
de accijnsverhoging te evalueren op basis van de accijnsopbrengsten van de 
maand januari. 

Ik begrijp uw zorgen om de ondernemers in de grensstreek. Mijn ambtsvoorganger 
heeft tijdens de parlementaire behandeling toegezegd om vóór de zomer de eerste 
uitkomsten van een evaluatie van de gevolgen van de accijnsverhoging van diesel 
en LPG, en met name voor verkopen in de grensstreek, met beide Kamers te zullen 
delen. 

Direct na mijn aantreden heb ik stappen gezet om deze evaluatie te versnellen. Dit 
betekent dat ik naar verwachting half mei de resultaten van de evaluatie naar de 
Tweede en de Eerste Kamer zal sturen. Ik besef dat de ondernemers in de 
grensstreek graag eerder conclusies willen zien, maar voor een betrouwbare 
evaluatie heb ik ten minste de gegevens van drie maanden nodig. Eén maand is 
vanwege onder meer maandelijkse fluctuaties niet representatief. Zonder deze 
gegevens en dus zonder een solide feitenbasis is het niet mogelijk tot een 
afgewogen oordeel te komen over de effecten van de accijnsverhoging. 

Hoogachtend, 
de staatssecretaris van Financiën, 

Eric Wiebes 
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